
Raadsvergadering 23-3-2023, agendapunt 1 G, vragen van de raad aan het college.

De fractie van de Diemense VVD heeft onderstaande vragen aan het college van B&W van de 
gemeente Diemen.

Wij hebben kennisgenomen van de Informatie van het College van 14-3-2023 (gepubliceerd 17-3) en 
het persbericht van 16-3-2023: Ook Diemen tekent woondeal MRA en de beantwoording van onze 
vragen van 22-3-2023 (9.06 uur), zoals we die vandaag om 12.06 uur ontvingen.

Het is belangrijk dat de woonopgave adequaat wordt aangepakt. Het persbericht en de Informatie 
van het College leverden bij ons een negental vragen op, die we gisterenochtend hebben 
ingezonden. Wij gingen ervan uit dat die vragen vandaag bij het Agendapunt 1 G, Vragen van de raad 
aan het college, mondeling konden worden gesteld en mondeling zouden worden beantwoord.

Het is anders gelopen. We hebben vandaag schriftelijk onze vragen beantwoord gekregen, waarvoor 
dank! De antwoorden zijn ongetwijfeld onder stoom en kokend water tot stand gekomen. Onze 
vragen zijn met adequate verwijzingen en cijfers beantwoord.

Er resten ons evenwel nog een drietal vragen.

1. Waarom kiest het college ervoor de raad te confronteren met een persbericht, zonder eerst 
overleg en consultatie van de raad over de Woondeal?

2. Is hier sprake van een miskenning van de rol en taak van de raad als hoogste orgaan van de 
gemeente? Graag hieromtrent enige uitleg.

3. Wij lezen bij de beantwoording van onze vraag 8 dat er in de Woondeal geen 
nieuwbouwplannen staan, die niet al eerder met de raad zijn gecommuniceerd. Wat voegt 
deze Woondeal dan nu toe voor Diemen?

De fractie van de Diemense VVD,
Bert Timmer, fractievoorzitter
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